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        Pan Jakub Eltman 

        Radny Miasta Konina 

 

Szanowny Panie Radny. 

 

 W nawiązaniu do interpelacji Pana Radnego w sprawie zabudowań przy ulicy 

Gosławickiej informuję, że w 2019 roku rozpoczęto działania mające na celu ustalenie 

użytkowników komórek gospodarczych. Dotychczas ustalono użytkowników 17 komórek.  

W I kwartale br. zostaną zawarte umowy dzierżawy.  Prowadzone będą także działania 

mające na celu ustalenie pozostałych użytkowników. 

 

                    Z wyrazami szacunku 

 

 

 

 

 

 

 

 

Do wiadomości: 

1. Przewodniczący Rady Miasta 


